

《单词百科:conglobation是什么意思?conglobation怎么发音?conglobation的解释和用法》

英语单词conglobation是什么意思?conglobation怎么读?conglobation怎么发音?简答网为您整理了conglobation的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



conglobation怎么读

conglobation的读音:[k nglo'be n]

conglobation的意思

1、n.成团，球形物；

conglobation的近义词

1、conglobate v.使成球状，堆成圆珠；

conglobation的双语例句

1、Results (1) The tumor cells presented widespread, derangement distribution, and conglobation in some regions.

结果 (1) 肿瘤细胞呈弥漫分布 , 排列紊乱、疏密不匀 , 部分区域成团分布 ;

2、Culture of the stem cells of lung adenocarcinoma: On day 6, small cells conglobation observed, on day 20, sphere of stem cells was obvious. 4.

肺腺癌干细胞的培养 : 培养第6天细胞呈团 , 第20天可见典型细胞球。

3、The conglobation phenomenon of Slurry was decreased by supersonic dispersing for a right of time, thus the dispersivity and the uniformity of thick film slurry were improved.

适当时间的超声分散可以有效地减少浆料的团聚现象 , 从而改善了厚膜浆料的分散性和均匀性。

4、The results indicate that the powder's main deformation mechanism is elastic-plasticity in the earlier stage of milling, and it is the reciprocal process between cracking and conglobation, welding-on in the later.

结果表明 : 在球磨的初始阶段 , 粉末的主要变形机制是弹塑性变形 , 后阶段是粉末的破碎与团聚、焊合的互逆过程为主 ;

5、RESULTS: Cells attached to the wall well in bracket pore after 24 hours when bone marrow derived from osteoblast of rabbits and DBM combined. A few of the cells piled up the conglobation;

结果 : 兔骨髓源成骨细胞与人部分脱钙骨基质复合后24h在材料孔隙内部分贴附良好 , 部分堆积成团 ;

6、The results of analysis show that the enlargement of volume, increase in quantity, conglobation of form and decrease of ratio of the length to the breadth of endosperm cells are in agreement with the evolutionary trends of taxa.

分析结果表明 , 胚乳细胞体积的增大、数量的增多、细胞的变圆、长宽比值的减少皆与类群的进化趋势相顺应。

7、Mechanical properties in the styrene-acrylic emulsion and polyacrylate latex modified cement composites were not improved obviously after adding PVA fiber, Maybe PVA fiber had the tendency to conglobation, it had poor dispersion in the cement

composites.

在苯丙乳液和聚丙烯酸酯乳液改性水泥复合材料中加入PVA纤维后增强效果不是太明显，PVA纤维具有成团倾向，在水泥基体中分散性不好。

以上是简答网为您整理的conglobation怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于conglobation的用法、conglobation的释义、conglobation的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/conglobation>

